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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  X/6/2011 
 
 
 
z sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu  29 września 2011r 
w sali  konferencyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Skalbmierzu  
przy ul. Szkolnej 1  pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Pana  Śliwa Jan 
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 9-tej a zakończono o godzinie 11,05 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                     
                                                     Obecnych  12  radnych 
 
                       Radni nieobecni :   Blady Beata,  Jakubas Marian,  Wiertek Włodzimierz 

 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności, Burmistrz 
Miasta i Gminy Pan Michał Markiewicz, sekretarz Miasta i Gminy  Pan 
Mirosław Magnes, kierownicy referatów Urzędu Miasta i Gminy, kierownicy 
jednostek organizacyjnych, sołtysi, zaproszeni goście wg listy obecności. 
 
             Ad 1.  Przewodniczący Rady Pan  Śliwa Jan otwiera  sesję Rady 
Miejskiej, wita radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdza, że w sesji bierze udział 12 radnych, sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
             Ad 2.  Przewodniczący Rady Pan  Śliwa Jan  proponuje następujący 
porządek obrad: 
 
      1/  Otwarcie sesji 
      2/  Przyjęcie porządku obrad 
      3/  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
      4/  Interpelacje i zapytania radnych 
      5/  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności między sesjami 
      6/  Przyjęcie informacji  z wykonania budżetu miasta i gminy  Skalbmierz  
za pierwsze  półrocze 2011 r 
      7/  Przyjęcie informacji  o analizie oświadczeń majątkowych radnych i 
pracowników Gminy za 2010 rok 
      8/  Przyjęcie informacji z realizacji zadań oświatowych za ubiegły rok 
szkolny 
                        
                           9/     Projekty uchwał: 
a/   w sprawie  zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 roku 
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b/   w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Skalbmierz z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie /Dz.U. Nr 96, poz. 873 ze zm/   na  rok  2012 
c/  w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kazimierzy Wielkiej 
             
             10/   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
             11/   Wolne wnioski 
             12/   Zamknięcie obrad sesji 
 
a następnie prosi o przyjęcie dodatkowych podpunktów do punktu 9 tj. projekty 
uchwał   
 
 
-  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 
-  w sprawie ustalenia zasad przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
przysługującego osobom fizycznym w prawo własności 
-    w sprawie   udzielenia pomocy finansowej    
-   w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 r  /druk nr 2                                                              
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz  
z dodatkowymi podpunktami projektów uchwał: 
 
 
      1/  Otwarcie sesji 
      2/  Przyjęcie porządku obrad 
      3/  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
      4/  Interpelacje i zapytania radnych 
      5/  Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności między sesjami 
      6/  Przyjęcie informacji  z wykonania budżetu miasta i gminy  Skalbmierz  
za pierwsze  półrocze 2011 r 
      7/  Przyjęcie informacji  o analizie oświadczeń majątkowych radnych i 
pracowników Gminy za 2010 rok 
      8/  Przyjęcie informacji z realizacji zadań oświatowych za ubiegły rok 
szkolny 
                        
                           9/     Projekty uchwał: 
a/   w sprawie  zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 roku 
b/   w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Skalbmierz z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie /Dz.U. Nr 96, poz. 873 ze zm/   na  rok  2012 



 

3 
 

c/  w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kazimierzy Wielkiej 
d/   w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 
 e/  w sprawie ustalenia zasad przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
przysługującego osobom fizycznym w prawo własności 
f/    w sprawie   udzielenia pomocy finansowej    
g/   w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 r  /druk nr 2 
 
             10/   Odpowiedź na interpelacje i zapytania radnych 
             11/   Wolne wnioski 
             12/   Zamknięcie obrad sesji 
 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przy obecnych i głosujących 12 
radnych 
 
 
       Ad  3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Przewodniczący Rady  poinformował, że protokół z poprzedniej sesji  jak 
zwykle jest  do wglądu  w Urzędzie Gminy  a następnie poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie przy obecnych i 
głosujących 12 radnych 
 
          Ad  4.  Interpelacje i zapytania radnych 
 
Radni nie składali interpelacji ani zapytań 
 
          Ad   5.   Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o działalności między 
sesjami 
 Informację o działalności miedzy sesjami przedłożył Burmistrz Miasta i Gminy   
/informacja w załączeniu/ 
 
 
                   Ad     6.     Przyjęcie informacji  z wykonania budżetu miasta i 
gminy  Skalbmierz  za pierwsze  półrocze 2011 r 
Przewodniczący Rady powiedział, że informacja z wykonania budżetu gminy za 
pierwsze półrocze 2011 r była omawiana  na Komisjach i jeżeli nie będzie pytań 
proponuje przyjąć te informację 
Radni jednogłośnie przyjęli informację z wykonania budżetu gminy za pierwsze 
półrocze 2011 r 
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                            Ad  7.  Przyjęcie informacji  o analizie oświadczeń 
majątkowych radnych i pracowników Gminy za 2010 rok 
Informację o analizie  oświadczeń majątkowych radnych przedstawił 
Przewodniczący Rady P. Śliwa Jan 
Przedstawił również  złożoną informację Burmistrza o analizie oświadczeń 
majątkowych pracowników gminy 
Radni przyjęli przedłożone informacje 
      
 
                         Ad   8.      Przyjęcie informacji z realizacji zadań oświatowych 
za ubiegły rok szkolny 
Przewodniczący Rady Śliwa Jan  poinformował, że informację z realizacji zadań 
oświatowych za ubiegły rok szkolny radni otrzymali, była przedmiotem obrad  
komisji Budżetu prosił o dyskusję 
Radni nie podjęli dyskusji 
Informacja została przyjęta jednogłośnie 
 
 
 
                            Ad    9.   Projekty uchwał: 
 
a/   w sprawie  zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 roku 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
\Skarbnik gminy P. Barbara Basiak wyjaśniła, że do tego projektu uchwały 
zostały dopisane dwie pozycje z uwagi na pozyskanie środków dotację z 
Województwa Świętokrzyskiego do drogi gminnej Drożejowice kwotę 20 tys zł 
i Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Skalbmierzu z Ministerstwa Pracy i 
Polityki Społecznej otrzymał kwotę 20 tys zł ,  w związku z powyższym 
musieliśmy dokonać zwiększenia w budżecie 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 12 radnych 
 
 
b/   w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Skalbmierz z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie /Dz.U. Nr 96, poz. 873 ze zm/   na  rok  2012 
 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 12 radnych 
 
 
 
c/  w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Kazimierzy Wielkiej 
 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący  rady  przy wyborze ławników obowiązuje nas głosowanie 
tajne, mamy jednego kandydata P. Krzysztofa Juszczyk 
Kałat Ryszard radca prawny wyjaśniał  sąd zgłosił zapotrzebowanie na trzech 
ławników, otrzymaliśmy  tylko zgłoszenie na jednego kandydata przez sąd w 
ramach reelekcji i w stosunku do tej osoby należy przeprowadzić procedurę 
głosowania tajnego 
 
Przewodniczący Rady zapytał Pana Krzysztofa Juszczyka kandydata na ławnika 
czy wyraża zgodę na  pełnienie funkcji ławnika sądowego 
p. Juszczyk Krzysztof wyraził zgodę 
 
Do zastosowania procedury tajnego głosowania Przewodniczący Rady prosił o 
podanie kandydatów do składu Komisji skrutacyjnej 
Z grona radnych zostali zgłoszeni: 
Janus Leszek, Musiał Waldemar, Czapla Jerzy wymienieni wyrazili zgodę na  
członków komisji skrutacyjnej 
Komisja skrutacyjna po ukonstytuowaniu się poinformowała, że 
przewodniczącym komisji  został Janus Leszek, członkami komisji Musiał 
Waldemar i Czapla Jerzy 
 
Przewodniczący Rady ogłosił  kilku minutową przerwę podczas której  komisja 
skrutacyjna przystąpiła do pracy 
 
Po przerwie  Przewodniczący Rady wznawia obrady 
przewodniczący komisji skrutacyjnej P. Leszek Janus odczytuje  protokół 
/protokół komisji skrutacyjnej w załączeniu/  w głosowaniu udział brało 12 
radnych, za kandydaturą P Krzysztofa Juszczyk głosowało 12 radnych 
P. Krzysztof Juszczyk  został wybrany na ławnika sądowego 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 9 radnych 
 
 
Nowo wybrany ławnik P. Krzysztof Juszczyk podziękował radnym za zaufanie 
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Wiceprzewodniczący Rady P Jerzy Włosowicz odczytał komunikat w sprawie 
zbiórki wysłużonego sprzętu elektrycznego i elektronicznego, która będzie 17  
października 2011 w Skalbmierzu 
 
 
 
 
d/   w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy 
  
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady zapoznał z uzasadnieniem do projektu uchwały a 
następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie 
W głosowaniu:    za  -  10,  przeciw  -  0,  wstrzymał się  -  2 
Uchwala została podjęta 
 
 
e/  w sprawie ustalenia zasad przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
przysługującego osobom fizycznym w prawo własności 
 
 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
radny Marek Juszczyk   czy mam rozumieć, że  ten projekt uchwały dotyczy 
wszystkich użytkowników na dzień dzisiejszy którzy mają prawo wieczystego 
użytkowania 
Skóra Mirosław   wyjaśniał, że  zgodnie z ustawą o przekształcaniu prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości przekształcaniu 
podlegają grunty zabudowane budynkami mieszkalnymi lub garażami albo 
przeznaczone pod tego rodzaju zabudowę oraz nieruchomości rolne, do tych 
gruntów będzie mieć zastosowanie bonifikata 50% o której mowa w projekcie 
uchwały. Grunty na których jest prowadzona działalność gospodarcza 
wyłączone są spod działania tej uchwały 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 12 radnych 
 
 
f/    w sprawie   udzielenia pomocy finansowej    
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z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy 
dofinansowania drogi powiatowej  Skalbmierz – Zakrzówek – Baranów 
Kwotą 815 tys zł  jest to duża kwota i daję pod rozwagę radnym 
Burmistrz Miasta i Gminy P. Michał Markiewicz wyjaśniał 
Wartość kosztorysowa całego zadania wynosi ok. 2,5 mln zł, z tego 70 procent 
kosztów ponoszą samorządy /gmina i powiat/ a 30 procent wojewoda, dla naszej 
gminy jest to kwota ok. 800 tys zł i jest to kwota duża pozbawiająca nas 
środków na drogi gminne, rozważaliśmy z powiatem aby wykonać krótszy 
odcinek, od krzyżówki Zakrzówek, Baranów – Winiary za połowę  ceny, nie 
wiemy czy wniosek starostwa uzyska akceptację wojewody 
Radny Tadeusz Kotyza  na spotkaniu z mieszkańcami Skalbmierza P. Burmistrz 
powiedział, że nie ma środków finansowych aby ubikacja w rynku była czynna 
po 15-tej a tu takie propozycje 
Burmistrz Miasta i Gminy  dlatego proponuję  aby  wesprzeć starostwo przy 
realizacji tej drogi powiatowej  do kwoty 400 tys zł 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z 
uwzględnieniem zmiany kwoty pomocy finansowej z 800 tys zł na 400 tys zł 
Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 12 radnych 
 
 
g/   w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Skalbmierz w 2011 r  /druk nr 2 
 
z projektem uchwały zapoznał radnych wiceprzewodniczący rady Pan Jerzy 
Włosowicz 
Barbara Basiak skarbnik    na komisjach informowałam, że będzie projekt 
uchwały dotyczącej kanalizacji, środki unijne zostały zwiększone w stosunku do 
ujętych w uchwale budżetowej, nasz wkład jest mniejszy a większy środków 
unijnych   i dlatego należy dokonać zmian w budżecie 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
 Uchwała została podjęta jednogłośnie przy obecnych i głosujących 12 radnych 
         
 
 
 
              
                              Ad   11.  Wolne wnioski 
            
Leszek Śmiech  Przewodniczący Zarządu m. Skalbmierza pytał: 
-  czy byłoby możliwym dofinansowanie do kolektorów słonecznych 
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-  odnośnie składowania materiałów kamienia krawężników na placu przy ul. 
Pułaskiego przez firmę z Topoli 
-  droga na ul. Brzozy czy będzie robiona 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  w sprawie kolektorów uzyskaliśmy odpowiedź, że na 
ten cel środków finansowych nie możemy otrzymać, są firmy co się w tym 
specjalizują i umowa jest zawarta pomiędzy osobą a bankiem z 
dofinansowaniem z wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
Mam zaplanowane spotkanie z trzema firmami zajmującymi się montażem 
kolektorów 
- co do ulicy Pułaskiego  to nie wydawałem żadnego pozwolenia na składowanie 
materiałów z Topoli. W umowie jest zapisane, że materiały odzyskane  z  
wykonania drogi wojewódzkiej w Topoli    zerwany asfalt, płyty chodnikowe, 
krawężniki mają być przetworzone przez wykonawcę, rozmawiałem z 
dyrektorem aby część materiałów przekazać na gminę. Do końca listopada ta 
inwestycja ma być zrealizowana 
-  przypominam, że do końca września jest termin składania wniosków w 
ramach funduszu sołeckiego 
Pan Burmistrz poinformował również, że w ostatnich dniach wytworzyła się  
dziwna sytuacja w sprawie odszkodowań za zniszczone uprawy ogórków, 
pomidorów i innych. Do gminy nie wpłynęło żadne pismo w tej sprawie, po 
gminach są organizowane protesty, jeżeli rolnicy będą składać wnioski to gmina 
im pomoże 
 
Magnes Mirosław  Sekretarz Miasta i Gminy   wyjaśniał   zaistniałą sytuację 
niszczenia przez rolników plantacji ogórków i  pozyskania odszkodowania z 
tego tytułu podkreślając, że wniosku teraz już nikt nie przyjmie, środki zostały 
rozdzielone a teraz jedynie  można składać skargi na działalność  rządu i 
Agencji Rynku Rolnego w Kielcach w sprawie nieprzestrzegania prawa do 
komisji europejskiej na ręce europosła P. Czesława Siekierskiego  
 
 
Pragnący Stanisław sołtys wsi Kobylniki  -   Agencja Rynku Rolnego jest 
instytucją rządową, która ma służyć ludziom, a jeżeli się mówi, żeby nie 
informować ludzi, w państwie demokratycznym żeby fakty zatajać, czy tam w 
ARR znają nasze realia, na 100 gospodarstw może cztery mają Internet, 
dlaczego ARR ma nas rolników lekceważyć,  wnioskował aby tę sprawę 
przekazać dalej 
 
 
Radny Grądek Stanisław  prosił o  uzupełnienie tąpnięć na  remontowanej 
drodze Baranów – Małoszów 
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Burmistrz Miasta i Gminy prosił aby zgłaszać przypadki użytkowania drogi 
Skalbmierz – Małoszów  przez tiry gdzie obowiązuje zakaz 
 
Radny Marek Juszczyk  stwierdził, że  tematem tym winna zająć się policja 
 
Rutkowski Franciszek mieszkaniec Skalbmierza  -  powiedział, że za parę dni 
będą wybory, przytaczał wypowiedzi polityków ubiegających się o mandaty 
żeby nie sprzedawać polskiej ziemi, P. Wiertek nie sprawdził się 
 
 
Bartosik Kazimierz  mieszkaniec Skalbmierza  pytał w sprawie cichych sesji 
Kałat Ryszard  radca prawny wyjaśniał, że w zależności od potrzeb są 
zwoływane sesje nadzwyczajne i nie ma ogłoszenia publicznego, jest krótki 
termin czasu. 
 
 
 
                                       Ad    12.   Zamknięcie obrad sesji 
 
 
Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Rady zamyka  sesję Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
 
 
 
Prot. W.Konderak                                Przewodniczący Rady Miejskiej: J Śliwa 


